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ZAPYTANIE 

 

Szanowany Panie Prezydencie, 

w imieniu mieszkańców proszę o zweryfikowanie poprawności postawieniu znaku na drodze 

dojazdowej do pawilonu przy ul. Jowisza. Znak postawiony na terenie gminy sugeruje, że teren przy 

którym znak stoi jest prywatny i uniemożliwia pozostawienie tam pojazdu. Oczywiście zdaję sobie 

sprawę, że to teren zielony ale rodzicie dowożący/odbierający dzieci z przedszkola nr 13 często z tego 

terenu korzystają. Proszę również o zweryfikowanie możliwości utwardzenie tego terenu.  

 

 

 

 

Z poważaniem, 


